
Poznań, 16 kwietnia 2019 r. 

Szanowny Pan 

Prezydent Miasta Poznania 

Jacek Jaśkowiak 

ZAPYTANIE 

w sprawie powstania „mapy drogowej” dworca Poznań Główny 

Szanowny Panie Prezydencie, 

w nawiązaniu do informacji opublikowanych na portalu miejskim poznan.pl odnośnie 

spotkania „okrągłego stołu” u Pana Wojewody Zbigniewa Hoffmanna (które miało miejsce 

15.04.2019) w sprawie dworca Poznań Główny oraz Pańskiej propozycji powołania 

specjalnego zespołu złożonego z przedstawicieli różnych stron, zwracam się z prośbą o udział 

w pracach mieszkańców – członków poznańskich stowarzyszeń, które od 2011 roku 

podnoszą problemy Poznania Głównego (Inwestycje dla Poznania, Prawo do Miasta, Ulepsz 

Poznań). 

Zwracam się również z prośbą o udostępnienie protokołu ze spotkania z Panem Wojewodą. 

Z poważaniem 

Paweł Sowa 

Radny Miasta Poznania 

 


